
Job Title : Research Director (Korea co-founder of Sigmaintell)

Job Function : Data Analyzing and Business Expansion of Korea Market

Job Type : Full Time

Location : Base in Korea

Report to : GM of Sigmaintell (Base in China)

Required qualifications:

● Bachelor Degree or above;

● Minimum of 7 years of Display and Semiconductor Industry Working Experiences or

market data related role;

● Ability of data collection or mining;

● Can effectively and independently communicate with clients;

● Business acumen, can-do attitude, capability of working under pressure;

● Client Service Accountability;

● Fluent in English and Mandarin is preferrable;

● Proficiency in Microsoft Excel , PowerPoint and Presentation Skills;

● Can adopt remote working model.



Responsibilities:

- Cultivate solid relationships with local or overseas Korean clients through professional

and timely support service;

- Capture opportunities for business expansion in Korea market;

- Prepare regular or ad hoc analytical report and provide interpretation to client;

- Help to organize annual conference in Korea as local liaison of Sigmaintell.

- Perform other duties as needed.

Interested? Please send us your CV to job@sigmaintell.com

mailto:job@sigmaintell.com


岗位名称 : 研究总监 / 群智咨询联合创始人

岗位职能 : 数据分析及韩国市场开拓

岗位类型 : 全职

工作地点 : 韩国

汇报对象 : 群智咨询总经理/副总经理

所需资格:

● 本科学历或以上；

● 七年以上显示及半导体领域工作经验;

● 数据搜集及挖掘能力;

● 能独立并有效应对客户;

● 抗压能力、商业头脑、全力以赴;

● 客户服务能力;

● 英文可作为工作语言，中文能力为加分项;

● 熟练的 Excel , PowerPoint 及 Presentation 制作与呈现技巧;

● 可适应远程办公模式。



岗位职责:

- 专业且及时地为客户提供支持服务，维护并建立与韩国或客户牢固的关系，发掘韩国市场的

商业机会。

- 制作常规及专项报告，并为客户提供解读及问题解答服务;

- 作为韩国本地联络人，协助安排群智咨询组织的研讨会；

- 根据公司需要，完成其他上级指派的工作。

如感兴趣，欢迎发送简历至 job@sigmaintell.com

mailto:欢迎发送简历至job@sigmaintell.com

